

高雄醫學大學 2026 年新型專班春季入學錄取名單  
Kaohsiung Medical University  
The INTENSE Program Admission List  
for 2026 Spring Semester

- 旨揭榜單依本校招生委員會決議暨首長核定公告。

This Acceptance List is based on the resolution of Kaohsiung Medical University (KMU) Admission Committee Meeting.

- 錄取生除榜示外另以電子郵件通知。錄取生請於 2026 年 1 月 7 日前填妥「就讀意願書」回復至本校招生組信箱 ([enr@kmu.edu.tw](mailto:enr@kmu.edu.tw))，逾期回復者將喪失錄取資格。

Accepted students will also be informed by emails. Please complete the Confirmation of Enrollment and submit it to the Admissions & Student Recruitment Division ([enr@kmu.edu.tw](mailto:enr@kmu.edu.tw)) before **January 7, 2026**. Students who fail to submit this form on time will have their acceptance status cancelled.

- 錄取生註冊時應繳驗經驗證之畢業證書、成績單等相關文件正本資料。如資料經查證與事實不符，其入學資格將被取消。

Admitted students must submit the authenticated documents (the original diploma, transcripts and other required documents) at the time of registration at the university. If any submitted or previously provided information is found to be false, the qualification of enrollment will be revoked.

**生命科學院國際化學及生醫產業人才培育專班（新型專班）**

**International Program for Talent Cultivation in Chemistry and Biomedical Industries,  
College of Life Sciences (The INTENSE Program)**

**Accepted Students 正取生**

Mary Joyce Arsola Francisco	生物醫學暨環境生物學系碩士班 (合作企業：艾達特整合分析有限公司) Department of Biomedical Science and Environmental Biology (Industry Partners: Adaptor Genomic Sciences LTD.)
-----------------------------	--

※備註

NOTE:

1. 錄取生須符合「外國學生來臺就學辦法」之相關規定；如未符合相關規定，其入學資格及學籍將被取消。

Accepted students are required to meet the **Regulation of International Students Undertaking Studies in Taiwan**; students who fail to meet the regulations would have their admission and student status cancelled.

2. 獲本校錄取資格不代表一定能取得居留簽證。如有任何簽證核發相關問題，錄取生需自行向其所在國或鄰近國家之中華民國駐外館處洽詢。

Obtaining admission to KMU does not guarantee the issuance of a Resident Visa. If there is any problem related to Visa issuance, admitted students themselves should approach R.O.C. representative office in/near their country.